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Hanga (BVB): Hidroelectrica va aduce vizibilitate; ne va duce mai aproape de

calificarea ca si piata emergenta de catre MSCI

Listarea Hidroelectrica la Bursa de Valori Bucuresti va aduce  vizibilitate si va aduce România mai aproape

de calificarea ca si piata  emergenta de catre Morgan Stanley Capital International (MSCI), a  declarat,

luni, presedintele Bursei, Radu Hanga.

"În primul rând, Hidroelectrica va aduce vizibilitate, va aduce un  emitent puternic la bursa. Ne va aduce înca un

emitent care ne va aduce  mai aproape de calificarea ca si piata emergenta de catre Morgan Stanley  Capital

International (MSCI). Vizibilitatea acesta sigur ne va aduce o  crestere din punct de vedere al numarului de

investitiori si trebuie,  noi si ecosistemul de brokeri din jurul nostru, sa fim pregatiti sa  procesam investitorii

acestia care se vor uita si vor fi adusi spre  Bursa de listarea Hidroelectrica. E si Hidroelectrica, dar ne uitam si  la

Salrom, care iarasi e un jucator important pe zona de resurse, care  ne va pune pe prima pagina. Am vazut în urma

cu putin timp Agricover, la  fel un jucator important pe zona de agricultura, care vine spre bursa.  Toate lucrurile

acestea vor genera vizibilitate pentru bursa, implicit  vor genera vizibilitate si pentru restul companiilor listate,

pentru ca o  sa fie investitori care o sa vina, o sa vrea sa investeasca în  Hidroelectrica, o sa vrea, investind în

Hidroelectrica, sa-si  construiasca un portofoliu, deci va genera activitate în plus la nivelul  si al celorlalte

companii de la Bursa", a spus Radu Hanga, la a 2-a  editie a ZF Capital Markets Summit 2023.

Întrebat despre obiectivele pentru acest an, presedintele Bursei a  mentionat ca este în curs de aprobare bugetul,

care este bazat pe  crestere, dar si ca un element important e Hidroelectrica, care va  însemna, un emitent nou,

vizibilitate, investitori.

"Pe de alta parte, ne uitam la ce s-a întâmplat în primele doua luni ale  anului din punct de vedere lichiditate si

vedem lichiditatea cu 30-40%  mai mica decât anul trecut", a spus Radu Hanga.

De asemenea, el a subliniat ca este foarte important este ce se va întâmpla în zona dobânzilor.

Potrivit presedintelui BVB, numarul de investitori a ajuns la 130.000,  iar o parte sunt investitori în titluri de stat

Fidelis sau care au si  actiuni si titluri de stat. La nivelul anului 2019 erau 53.000 de  conturi, iar de atunci se

observa un trend de crestere care e sustinut.

El a mai declarat ca în suntem într-un context în care pentru piata de  capital româneasca exista oportunitati. Radu

Hanga a explicat ca sunt  oportunitati pentru companiile românesti si în acest fel sunt  oportunitati pentru

platformele care ajuta la finantarea companiilor  românesti, respectiv sectorul bancar si piata de capital.

page 1 / 1


